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姜帅
环境科学与工程学院
南开大学
300071 天津 中国
shuaijiang@nankai.edu.cn

邀请参加大气环境，极端天气与健康国际会议

亲爱的姜帅教授：

谨代表组委会，我们荣幸地邀请您参加将于2025年11月13日至15日在中国香港特别行政区香港浸会大学举行的"大气环境、极端天气与健康国际会议"。

本次会议将聚焦全球紧迫的环境挑战，重点探讨空气污染与极端天气的形成机制、其对人类健康与社会的影响，以及减缓与适应策略。我们旨在促进气象学、大气化学、公共卫生、城市科学及相关领域（如物理学、计算机科学和社会科学）专家之间的跨学科合作。会议将为交流思想、建立国际合作伙伴关系、提升公众对极端环境事件的认知与应对能力提供重要平台。

会议结束后，诚邀您于2025年11月16日至17日访问香港浸会大学高蒙教授研究团队，共商进一步合作事宜。

如需更多信息或协助，请随时与我们联系。
我们诚挚期待您能参与这一重要盛会。

此致

高蒙
谨代表组委会
香港浸会大学
邮箱：mmgao2@hkbu.edu.hk
[bookmark: _GoBack]会议网址：https://icaeh.github.io/
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Shuai Jiang

College of Environmental Science and Engineering
Nankai University

Tianjing 300350, China

shuaijiang@nankai.edu.cn

Invitation to Attend the International Conference on Atmospheric
Environment, Extreme Weather, and Health

Dear Prof. Shuai Jiang:

On behalf of the Organizing Committee, it is our pleasure to invite you to attend the International
Conference on Atmospheric Environment, Extreme Weather, and Health, which wil take place
at Hong Kong Baptist University, Hong Kong SAR, China, from 13 to 15 November 2025.

This conference will address pressing global environmental challenges, with an emphasis on
understanding the mechanisms behind air pollution and extreme weather, their impacts on human
health and society, and strategies for mitigation and adaptation. Our goal is to promote
interdisciplinary collaboration among experts in meteorology, atmospheric chemistry, public health,
urban science, and related areas such as physics, computer science, and the social sciences. The
conference will serve as a valuable platform for exchanging ideas, fostering intemational
partnerships, and advancing public awareness and resilience in the face of extreme environmental
events.

After the conference, you are invited to visit Prof. Meng Gao’s group in Hong Kong Baptist
University to discuss further cooperation, from 16 to 17 November 2025.

If you need any further information or assistance, please do not hesitate to contact us.
We very much hope you will be able to join us for this significant event.

Kind regards,

Y o~
Mg G
Meng Gao
On behalf of the Organizing Committee
Hong Kong Baptist University
Email: nmaao2@hkbu.edunk
Conference webpage: https://icaeh.github.io/




